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OiSO.0002.67.2024  

 

PROTOKÓŁ NR LXVII/2024 

POSIEDZENIA RADY GMINY NOZDRZEC 

z dnia 25 marca 2024 roku 

  

Rada Gminy Nozdrzec liczy 15 Radnych. Na sesji było 12 Radnych, nieobecny Radny Krzysztof 

Kurdziel, Radny Piotr Ogrodnik i Radny Stanisław Potoczny (lista obecności w załączeniu). 

 

Sesja trwała od godziny 9.00 do godziny 10.30. 

 

Obrady prowadził Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec Adrian Skubisz.  

 

Po dokonaniu otwarcia sesji i powitaniu wszystkich zgromadzonych, Przewodniczący Rady Gminy 

Nozdrzec stwierdził prawomocność obrad na podstawie listy obecności. 

 

Przewodniczący Rady Gminy wystąpił z wnioskiem o poszerzenie porządku obrad w pkt 9 podpunkt 

2) o projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024 informując, że zmiana 

wynika z uwag Regionalnej Izby Obrachunkowej i polega na rozbiciu projektu uchwały przesłanego 

radnym wraz z zawiadomieniem na dwa projekty uchwał. Wobec braku uwag wniosek przyjęto 

głosami za- 12, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

 

Sesję realizowano według porządku obrad po zmianach:  

1. Otwarcie sesji.  

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Przyjęcie protokołu sesji z dnia 30 stycznia 2024 r. 

4. Informacja Wójta o realizacji uchwał. 

5. Informacja Wójta dot. bieżącej działalności. 

6. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2023 

rok. 

7. Przedstawienie sprawozdania z działalności Środowiskowego Domu Samopomocy im. Anny 

w Izdebkach za 2023 rok. 

8. Przedstawienie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Kultury za 2023 rok. 

9. Podjęcie uchwał w sprawie; 

1) zmian w uchwale budżetowej na rok 2024, 

2) zmian w uchwale budżetowej na rok 2024, 

3) zmieniająca uchwałę Nr LVIII/488/2023 Rady Gminy Nozdrzec z dnia 28 lipca 2023 r. 

w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu, 
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4) przejęcia od Powiatu Brzozowskiego zadania publicznego w zakresie zimowego utrzymania 

w 2024 r. chodników w ciągach dróg powiatowych zlokalizowanych na terenie Gminy 

Nozdrzec, 

5) ustalenia wysokości stawek ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków ratowników oraz 

kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy 

Nozdrzec biorących udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach 

lub ćwiczeniach oraz udziału w zabezpieczaniu obszaru chronionego, 

6) zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt 

w ośrodku wsparcia Klub Seniora+ w Izdebkach, 
7) uchwalenia Gminnego Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nozdrzec w 2024 roku, 

8) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności nieruchomości 

położonej w miejscowości Nozdrzec, 
9) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności nieruchomości 

położonej w miejscowości Siedliska, 

10) wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności nieruchomości 

położonej w miejscowości Izdebki, 
11) wyrażenie zgody na przyjęcie darowizny na rzecz Gminy Nozdrzec w postaci prawa 

własności nieruchomości położonej w miejscowości Izdebki, 

12) wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego nieograniczonego prawa własności 

nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Wesoła, 

10. Wolne wnioski i sprawy różne. 

11. Zakończenie. 

 

Ad 3.  

Przewodniczący Rady Gminy przystąpił do przyjęcia protokołu sesji z dnia 30 stycznia 2024 roku, 

wobec braku uwag oraz wniosków protokół przyjęto głosami; za- 12, przeciw – 0, wstrzymujących się 

– 0.  

 

Ad 4, 5. 

Wójt Stanisław Żelaznowski przedstawił informacje z realizacji uchwał i wydanych zarządzeń od 

LXVI sesji. 

 

Ad 6.  

Sprawozdanie z rocznej działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nozdrzcu przedstawił 

kierownik – Dariusz Sawczak. 

 

Do aktywności Radnego Mariana Zaboja wykazanej podczas przedstawianego sprawozdania 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Nozdrzcu odniósł się Przewodniczący Rady Gminy 

Nozdrzec, informując że przez całą kadencję sprawozdania Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 

Środowiskowego Domu Samopomocy oraz Gminnego Ośrodka Kultury — przedstawiane są właśnie 

w taki sposób (tj. werbalny). Umożliwia to również zapoznanie się z funkcjonowaniem jednostek przez 

zainteresowanych mieszkańców oglądających sesję, a przedstawiane opracowania stanowią 

streszczenie przesłanych dokumentów wraz z zawiadomieniem o sesji. 
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Ad 7. 

Sprawozdanie z rocznej działalności Środowiskowego Domu Samopomocy im. Anny w Izdebkach 

przedstawiła kierownik instytucji — Katarzyna Dyrda. 

 

Ad 9. 

Sprawozdanie z rocznej działalności Gminnego Ośrodka Kultury, przedstawiła Dyrektor gminnej 

instytucji kultury — Edyta Serwatka. 

 

Jako ciekawostkę, Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec poinformował, że gm. Nozdrzec 

w porównaniu do sąsiednich gmin, wydaje najwięcej środków finansowych na kulturę w przeliczeniu 

na mieszkańca. 

 

Ad 10.  

Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały po zmianach Radni otrzymali przed 

sesją. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXVII/530/2024 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024 przyjęta 

została głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że dotyczy to projektu uchwały wprowadzonego  

wnioskiem o poszerzenie porządku obrad, wynikające ze stanowiska RIO. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXVII/531/2024 w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2024 przyjęta 

została głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr LVIII/488/2023 Rady Gminy Nozdrzec z dnia 28 lipca  

2023 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz 

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXVII/532/2024 zmieniająca uchwałę Nr LVIII/488/2023 Rady Gminy Nozdrzec 

z dnia 28 lipca 2023 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 

przyjęta została głosami: 



4 
 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Brzozowskiego zadania publicznego w zakresie 

zimowego utrzymania w 2024 r. chodników w ciągach dróg powiatowych zlokalizowanych na terenie 

Gminy Nozdrzec. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Radny Marian Zabój pytał czy Gmina Nozdrzec poradzi sobie z odśnieżaniem chodników. 

 

Wójt poinformował, że takie porozumienia z powiatem zostały zawarte ze wszystkimi gminami, 

ponieważ powiat nie jest wstanie odśnieżyć wszystkich chodników. Wójt stwierdził, że sprzęt dla 

gminy jest sukcesywnie pozyskiwany, to właśnie gmina dotychczas zajmowała się utrzymaniem 

infrastruktury drogowej jaką są chodniki, więc gmina poradzi sobie z odśnieżaniem. W razie 

konieczności możliwe jest również zawarcie stosownych umów z wykonawcami. 

 

Przewodniczący Rady wyraził zadowolenie z podjętych działań na rzecz sformalizowania w zakresie 

współpracy zimowego utrzymania chodników. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXVII/533/2024 w sprawie przejęcia od Powiatu Brzozowskiego zadania 

publicznego w zakresie zimowego utrzymania w 2024 r. chodników w ciągach dróg powiatowych 

zlokalizowanych na terenie Gminy Nozdrzec przyjęta została głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wysokości stawek ekwiwalentu pieniężnego dla strażaków 

ratowników oraz kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu 

Gminy Nozdrzec biorących udział w działaniach ratowniczych, akcjach ratowniczych, szkoleniach lub 

ćwiczeniach oraz udziału w zabezpieczaniu obszaru chronionego. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXVII/534/2024 w sprawie ustalenia wysokości stawek ekwiwalentu pieniężnego dla 

strażaków ratowników oraz kandydatów na strażaków ratowników Ochotniczych Straży 

Pożarnych z terenu Gminy Nozdrzec biorących udział w działaniach ratowniczych, akcjach 

ratowniczych, szkoleniach lub ćwiczeniach oraz udziału w zabezpieczaniu obszaru chronionego 

przyjęta została głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 
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Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia Klub Seniora+ w Izdebkach. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Radny Marian Zabój pytał ile wynosi kwota 700%. 

 

Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej udzielił szczegółowych wyjaśnień. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXVII/535/2024 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia szczegółowych 

zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodku wsparcia Klub Seniora+ w Izdebkach przyjęta 

została głosami: 

za - 7, przeciw - 1, wstrzymujących się - 4.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nozdrzec w 2024 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXVII/536/2024 w sprawie uchwalenia Gminnego programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Nozdrzec 

w 2024 roku przyjęta została głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Przewodniczący Rady powitał przybyłego na sesję Wójta Gminy Domaradz — Jana Kędrę. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności 

nieruchomości położonej w miejscowości Nozdrzec.  

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXVII/537/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci 

prawa własności nieruchomości położonej w miejscowości Nozdrzec przyjęta została głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 
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Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności 

nieruchomości położonej w miejscowości Siedliska. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXVII/538/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci 

prawa własności nieruchomości położonej w miejscowości Siedliska przyjęta została głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci prawa własności 

nieruchomości położonej w miejscowości Izdebki. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXVII/539/2024 w sprawie wyrażenia zgody na przyjęcie darowizny w postaci 

prawa własności nieruchomości położonej w miejscowości Izdebki przyjęta została głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenie zgody na przyjęcie darowizny na rzecz Gminy Nozdrzec  

w postaci prawa własności nieruchomości położonej w miejscowości Izdebki. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 

 

Uchwała Nr LXVII/540/2024 w sprawie wyrażenie zgody na przyjęcie darowizny na rzecz 

Gminy Nozdrzec w postaci prawa własności nieruchomości położonej w miejscowości Izdebki 

przyjęta została głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości Wesoła. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że projekt uchwały został doręczony Radnym wraz  

z zawiadomieniem o sesji. 

 

Wobec braku uwag i wniosków, Przewodniczący Rady przystąpił do głosowania. 
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Uchwała Nr LXVII/541/2024 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze przetargu 

ustnego nieograniczonego prawa własności nieruchomości gruntowej położonej w miejscowości 

Wesoła przyjęta została głosami: 

za - 12, przeciw - 0, wstrzymujących się - 0.  

Karta imiennego głosowania w załączeniu. 

 

Ad 11. 

W sprawach różnych głos zabrał Wójt Gminy Domaradz – Jan Kędra w temacie aglomeracji i budowy 

kanalizacji. W związku z dużymi kosztami wywozu nieczystości, Wójt Gminy Domaradz 

poinformował, że planuje zlecenie projektu budowy kanalizacji w Baryczy i zwraca się z prośbą 

o zastanowienie się i podjęcie decyzji ws. przyszłego funkcjonowania aglomeracji i ewentualnych 

możliwości podłączenia ścieków z Baryczy do oczyszczalni gm. Nozdrzec. Wójt Gminy Domaradz 

poinformował, że priorytetowymi działaniami jest budowa kanalizacji przedstawiając procentowe 

skanalizowanie gminy: Domaradz – 95%, Golcowa po ukończeniu kolejnego etapu osiągnie 80% 

i będzie  przystępował do projektowania kanalizacji w Baryczy. 

 

Wójt Jan Kędra poinformował o wystąpieniu Przewodniczącego Rady Gminy Nozdrzec z wnioskiem 

o udostępnienie informacji publicznej w zakresie złożonego wniosku do Polskiego Ładu na 

infrastrukturę sportową przez Gminę Domaradz w ramach Związku Powiatowo-Gminnego 

"Partnerstwo Gmin Powiatu Brzozowskiego". Wójt Gminy Domaradz przekazał, że przedmiotowy 

wniosek złożyła Gmina Domaradz, która nie była uprawniona do tego aby go podpisać, ale mimo to 

wniosek przeszedł. Przy składaniu wspomnianego wniosku padły zapewnienia ze strony 

Przewodniczącego Zarządu Związku – Wiesława Marchla, że będą poczynione działania zmierzające 

do przejęcia środków finansowych przez Związek Powiatowo-Gminny. Problem tkwi w tym, że do 

końca czerwca jest czas na ogłoszenie przetargu, a nic w tym kierunku nie zrobiono z powodu braku 

czasu Przewodniczącego Zarządu Związku. 

 

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że jesienią na Zebraniu Wiejskim w Wesołej, Dyrektor 

Członek Zarządu Powiatu — Wiesław Marchel, przekazywał informacje o uzyskaniu dofinansowania 

przez Związek Powiatowo-Gminny "Partnerstwo Gmin Powiatu Brzozowskiego" na realizację zadania 

publicznego pn. Budowa, przebudowa i modernizacja infrastruktury sportowej na terenie Związku 

Powiatowo-Gminnego Powiatu Brzozowskiego. W związku z ciągle pojawiającymi się pytaniami, np. 

Radnego Mariana Zaboja oraz mieszkańców gminy, Przewodniczący Rady poinformował, że wystąpił 

do Związku Powiatowo-Gminnego z wnioskiem o udzielenie informacji publicznej w sprawie 

wszystkich składanych wniosków do Polskiego Ładu, otrzymane promesy wstępne, całość 

dokumentacji wynikające ze składanych wniosków oraz wniosek o nadanie dostępu do aplikacji 

umożliwiającej aplikowanie o środki w aplikacji Polski Ład. Odpowiedź została udzielona poza 

informacjami dotyczącymi wniosku złożonego przez Gminę Domaradz na rzecz Związku, z adnotacją, 

iż pozostałe dokumenty zostaną udostępnione po otrzymaniu ich od gm. Domaradz — stąd też 

wyjaśnienia w sprawie wniosku na infrastrukturę sportową, złożone przez Wójta Jana Kędrę. 

 

Wójt Gminy Nozdrzec poinformował, że jego celem priorytetowym kończącej się kadencji była 

budowa kanalizacji. Obecnie trwa budowa sieci kanalizacyjnej w dwóch miejscowościach i budowa 

oczyszczalni ścieków, do której po ukończeniu będzie możliwość przyjmowania ścieków z całej 

gminy. Zlecony jest projekt budowy sieci kanalizacyjnej na odcinku Izdebki Rzeki i Berskie oraz 

odcinek od Nozdrzca w kierunku Hłudna przy zgodzie właścicieli działek – uiszczanie opłat za 

przejście przez działki nie jest brane pod uwagę. Wójt oznajmił, że temat aglomeracji był szczegółowo 
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omawiany, a czas pokaże jakie będą korzystniejsze możliwości pozyskania dofinansowań. 

Wójt przekazał informację o podpisaniu umowy z Zakładem Gospodarki Komunalnej w Dynowie na 

odbiór ścieków i o planowanym zakupie beczkowozu w celu umożliwienia mieszkańcom wywozu 

ścieków. 

 

Jan Bobola odniósł się do kwestii aglomeracji informując, że na dzień dzisiejszy aglomerację mamy 

ustanowioną ale sytuacja jest dynamiczna, według zapisów prawa wodnego będą naliczane kary 

pieniężne za nieskanalizowane obszary w aglomeracji. Wszystko jest zależne od sytuacji finansowej 

gminy i pozyskiwanych środków zewnętrznych. Wyłączenie obszarów z aglomeracji odbywa się na 

zasadzie przeglądu aglomeracji.  

 

Przewodniczący Rady zwrócił się o zaprotokołowanie faktu opuszczenia sesji przez Radnego 

Zygmunta Wawczaka i Radnego Sylwestra Bobolę, którzy podali powód zaistniałej sytuacji. 

 

Radny Marian Zabój pytał o przedłużenie kursu z Nozdrzec rzeki do centrum Nozdrzca. 

 

Wójt przekazał, że nie ma takiej możliwości. Po rozmowach z Prezesem PKS z uwagi na małą liczbę 

pasażerów tym kursem i to sporadycznie nie ma mowy o wydłużeniu tego kursu. 

 

Radny Marian Zabój zaproponował aby Gmina Nozdrzec dopłacała do tego kursu, w celu wydłużenia 

ponieważ mieszkańcy muszą chodzić pieszo.  

 

Wójt poinformował, że kurs o którym jest mowa, zorganizowano dla mieszkańców Gminy Dynów.  

W naszej gminie nikt nie zgłaszał takiego zapotrzebowania, jeśli chodzi o dopłaty to musimy patrzeć 

na względy ekonomiczne (tj. gospodarność). 

 

Radny Marian Zabój pytał o remont przystanku w centrum Nozdrzca. 

 

Wójt zgodził się z Radnym, że remont przystanku jest jak najbardziej wskazany. 

 

Radny Edward Duda pytał o zakup wozu strażackiego dla OSP Hłudno oraz montażu lustra  

o którym była mowa na Zebraniu Wiejskim. 

 

Wójt odpowiedział, że będzie ogłaszany przetarg, środki na zakup samochodu są zabezpieczone 

w budżecie. Na temat montażu lustra Wójt poinformował, że Wicestarosta wie o sprawie i zapewniał 

o jego realizacji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Nozdrzec wraz z Wójtem złożyli życzenia z okazji zbliżających się 

Świąt Wielkanocnych. Ponadto Przewodniczący odczytał skierowane życzenia do Rady Gminy 

Nozdrzec od Stowarzyszenia „Twórczy Zamęt nad Sanem”. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad i braku chętnych do zabrania głosu 

Przewodniczący Rady zakończył obrady LXVII, zwyczajnej sesji Rady Gminy Nozdrzec.  

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Bogusława Wójcik 


